

REPUBLIC OF VANUATU

THE CIVIL AVIATION (AIRCRAFT SECURITY SERVICE FEES  
REGULATION) ORDER No. 3 OF 1988

To prescribe the fees for providing security services for aircrafts landing at and departing from the Bauerfield Airport, Port Vila.

IN EXERCISE of the powers conferred by section 3(1)(r) of the Civil Aviation Act No. 38 of 1982, as amended, I hereby make the following Regulations:

**SECURITY SERVICE FEES**

1. Any aircraft landing at and departing from Bauerfield airport, Port Vila, on an international passenger flight for which security services is provided shall on its departure be charged, and shall pay a security service fee of 1.000 vatu.

**FEES PAID TO DIRECTOR OF CIVIL AVIATION**

2. (1) The fees herein provided shall become due and payable by the representative of the airline within one month of receipt of an invoice.  
(2) The fees shall be paid to the Director of Civil Aviation in Port Vila.

**FEES TO BE RECOVERED AS A CIVIL DEBT**

3. If the representative of the airline fails to pay the fees to which the airline is liable under these Regulations, the Director of Civil Aviation may recover from the representative of the airline the said fees due as a civil debt together with costs.

**COMMENCEMENT**

4. These Regulations shall come into force on the date of their publication in the Gazette.

MADE at Port Vila this 15<sup>th</sup> day of February, 1988.

  
H.C. QUALAO  
Minister of Civil Aviation and Tourism



REPUBLIQUE DE VANUATU

ARRETE NO. 3 DE 1988 RELATIF A L'AVIATION CIVILE  
(REGLEMENT PORTANT SUR LES DROITS POUR SERVICES  
DE SECURITE AUX AERONEFS)

visant à prescrire les droits pour les services de sécurité fournis aux aéronefs atterrissant à et décollant de l'aéroport de Bauerfield à Port-Vila.

LE MINISTRE DE L'AVIATION CIVILE ET DU TOURISME

En vertu des pouvoirs que lui confère l'article 3 (1) (r) de la loi No. 38 de 1982 sur l'Aviation Civile

A R R E T E

DROITS POUR SERVICES DE SECURITE

1. Tout aéronef transportant des passagers qui atterrit à et décolle de l'aéroport de Bauerfield à Port-Vila pour un vol international, et auquel des services de sécurité ont été fournis doit payer à son départ un droit de 1,000 VT pour service de sécurité.

DROITS PAYES AU DIRECTEUR DE L'AVIATION CIVILE

2. (1) Les droits mentionnés ci-après sont exigibles et doivent être payés par le représentant de la compagnie aérienne dans un délai d'un mois à compter du jour de réception de la facture.
- (2) Les droits sont payés au Directeur de l'Aviation Civile à Port-Vila.

RECouvreMENT DES DROITS A TITRE DE DETTE CIVILE

3. Si le représentant de la Compagnie aérienne omet de payer les droits exigibles conformément aux présents règlements, le Directeur de l'Aviation Civile peut les recouvrer en tant que dette civile, augmentés des frais.

ENTREE EN VIGUEUR

4. Les présents règlements entreront en vigueur le jour de leur publication au Journal Officiel.

Fait à Port-Vila le ..... 15 février ..... 1988.

H.C. Dualao  
Ministre de l'Aviation Civile et du Tourisme